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Kněží z plzeňské diecéze se setkali 

s vídeňským arcibiskupem 

Jako cíl svého letošního putování si kněží plzeňské 

diecéze zvolili Vídeň a klášter cisterciáků 

v Heiligenkreuz nedaleko rakouské metropole. 

Volba nebyla náhodná. V tomto klášteře bydlel 

několik let během svého studia na místní teologické 

fakultě generální vikář naší diecéze P. Robert 

Falkenauer, který tentokrát sloužil svým kolegům 

jako výborný průvodce. Duchovní navštívili 

nejdříve vídeňský kostel svatého Karla 

Boromejského, který je svěřen do péče českým 

křížovníkům a následně odjeli do kláštera, jehož 

začátky sahají až dvanáctého století. Na místě 

mohli prožit jak chvíle ztišení a společné modlitby 

s mnichy, mezi nimiž je také jeden český řeholník, 

tak i plné radosti setkání u stolu, kde bylo dost 

prostoru pro přátelské povídání a vzpomínání. 

Druhý den je čekalo setkání s vídeňským 

arcibiskupem kardinálem Christophem 

Schönbornem, který otevřeně mluvil o pastorační 

situaci ve Vídni a zajímal se o zkušenosti českých 

kněží. Bohužel počasí nedopřálo žádnou 

romantickou procházku městem a nezbylo nic 

jiného než návrat domů s malým zastavením 

v Třeboni. 

 

Orlové v Regensburgu 
 

AD FONTES – k pramenům – tak jsme nazvali 

naše letošní cyklistické putování, které vedlo do 

Regensburgu. Do města odkud  k nám neputovala 

jen sůl, ale i kultura a křesťanství. 

Na kole nás v pondělí vyjelo celkem 11 statečných. 

Ve Furthu jsme najeli na cyklostezku Chamtal, 

která nás přivezla do Chamu, odkud jsme již 

pokračovali po cyklostezce Regental, která vedla 

podél řeky Regenu přes města Roding a Nittenau až 

do Regensburku. Počasí bylo nádherné, do zad nám 

vál příjemný východní vítr a cesta vedla krásným 

údolím podél řeky.V cíli jsme na tachometru měli 

přes 120 kilometrů a příjemný pocit, že jsme to 

zvládli.  

Přespali jsme u místních salesiánů a v úterý po mši 

svaté jsme šli naproti našim rodinám a kamarádům, 

kteří v úterý za námi vyjeli autobusem. Po šťastném 

setkání jsme si prohlédli historické centrum 

Regensburgu, navštívili jsme také regensburské 

biskupství, kde jsme pozvali místní mládež na náš 

fotbalový Biskup Cup turnaj, který pořádáme 

v červnu. Poté jsme se všichni autobusem přesunuli 

asi 25 km za Regensburg do města Kelheim. Zde už 

na nás čekala loď, kterou jsme po Dunaji dopluli 

k nejstaršímu klášternímu pivovaru na světě 

Weltenburgu. Zde po návštěvě kláštera 

a ochutnávce místních ležáků jsme se vydali na 

zpáteční cestu. 

Největší radost z výletu měly určitě děti, které ani 

na zpáteční cestě autobusem nenechaly svým 

elánem nikoho spát. Myslím si, že tomuto výletu 

nemůže žádná cesta za nákupy  konkurovat a tento 

výlet mohu všem doporučit.  

Na další výlet s Orlem se těší   

Petr Jankovec 

 

Sedm dětí poprvé přijalo 

Tělo a Krev Páně 
 

Na slavnost Seslání Ducha svatého se 

v Domažlicích už několik let koná první svaté 

přijímání. Letos ke stolu Páně přistoupily: Kristýna 

Dufková, Tereza Hrušková, Martina Kugelová, 

Kateřina Kociánová, Jitka Hofmeisterová 

a sourozenci Marcela a Adam Horáčkovi. Při 

slavnostní mši svaté poprvé ministroval mladší 

bratr Martiny – Luboš Kugel. Jako své díkůvzdání 

děti zazpívaly s doprovodem scholy písničku 

Vyvyšuji Tebe, Pane (foto.) 

Všechny děti opět uvidíme v chodských krojich už 

za týden, když půjdou v průvodu Božího Těla. 


